



من الشعب الياباني  
From the People of Japan

Embassy of Japan in Lebanon

July 3<sup>rd</sup>, 2024

*Press Release*

## ***Ambassador Magoshi attends the handover ceremony of a Japan-funded Project for the Provision of Picture Archiving and Communication System and Medical Equipment for Dar Al Ajaza Al Islamia Hospital***



On July 2nd, 2024, Ambassador MAGOSHI Masayuki attended the handover ceremony of the picture archiving and communication system and medical equipment for Dar Al Ajaza Al Islamia Hospital (DAIH), which was supported by the Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects (GGP). The ceremony was held in the presence of Mr. Oussama Choucair, President of the Board of Trustees.

Dar Al Ajaza Al Islamia Hospital (DAIH) is a pivotal healthcare institution operating in one of Beirut's impoverished neighborhoods and serving about 10,000 individuals at minimal costs. The project, implemented by DAIH, will allow accurate and effective diagnostic processes, and reinstates vital ultrasound services for approximately 3,000 patients, signifying Japan's commitment to grassroots healthcare development in Lebanon.

During the inauguration ceremony, Ambassador MAGOSHI emphasized the importance of strengthening Lebanon's healthcare system and highlighted that this project would enhance the hospital's ability to manage patient data and expand diagnostic services, ultimately improving patient care. He concluded by reaffirming Japan's commitment to supporting Lebanon's medical institutions and alleviating the socio-economic burden on the country.

In return, Mr. Oussama Choucair, President of the Board of Trustees, expressed deep gratitude for Japan's ongoing generosity and leadership in supporting the hospital. He emphasized the hospital's commitment to serving its community and training future medical professionals. Mr. Choucair concluded by expressing hope for a continued partnership with Japan.



من الشعب الياباني  
From the People of Japan

سفارة اليابان في لبنان

3 تموز ، 2024

## بيان صحفي

### السفير ماغوشي يحضر حفل افتتاح مشروع ممول من اليابان لتوفير نظام حفظ الصور والاتصالات والمعدات الطبية لمستشفى دار العجزة الإسلامية



في 2 تموز 2024، حضر السفير ماغوشي ماسايوكي حفل تسليم نظام حفظ الصور والاتصالات والمعدات الطبية لمستشفى دار العجزة الإسلامية (DAIH) الذي تم دعمه عبر برنامج المساعدات الأهلية لمشاريع الأمن البشري (GGP)). وأقيم الحفل بحضور السيد أسامة شقير، رئيس مجلس الأمناء.

مستشفى دار العجزة الإسلامي (DAIH) هو مؤسسة رعاية صحية محورية تعمل في منطقة مهمشة في بيروت وتخدم حوالي 10000 فرد بأقل التكاليف. المشروع، الذي نفذته DAIH، سيسمح بعمليات تشخيص دقيقة وفعالة ويعيد خدمات الموجات فوق الصوتية الأساسية في لبنان إلى حوالي 3000 مريض، مما يدل على التزام اليابان بتطوير الرعاية الصحية الشعبية في لبنان.

خلال حفل الافتتاح شدد السفير ماغوشي على أهمية تعزيز نظام الرعاية الصحية في لبنان. وسلط الضوء على أهمية هذا المشروع لتعزيز قدرة المستشفى على إدارة بيانات المرضى وتوسيع خدمات التشخيص، وفي النهاية تحسين رعاية المرضى. واختتم كلمته بالتأكيد مجدداً على التزام اليابان بدعم المؤسسات الطبية في لبنان وتخفيف العبء الاجتماعي والاقتصادي على البلد.

في المقابل، أعرب السيد أسامة شقير، رئيس مجلس الأمناء، عن امتنانه العميق لسخاء اليابان المستمر وقيادتها في دعم المستشفى. وأكد التزام المستشفى بخدمة المجتمع وتدريب المهنيين الطبيين المستقبليين. واختتم السيد شقير كلمته بالإعراب عن الأمل في استمرار الشراكة مع اليابان.